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Abstract (en)
The invention relates to a device for switching on and off a submersible motor pump by means of a pressure sensor (5) which measures the level
of the liquid in the chamber surrounding the submersible motor pump by means of the liquid pressure in the chamber. The pressure sensor (5) is
mounted in or on the outside of the motor housing (2) or pump housing (1) and has a pressure-sensitive ohmic resistance. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Ein- und Ausschalten einer Tauchmotorpumpe durch einen Drucksensor (5), der die Höhe des
Flüssigkeitsstandes in der die Tauchmotorpumpe umgebenden Kammer durch den Flüssigkeitsdruck in der Kammer mißt, wobei der Drucksensor
(5) in oder an der Außenseite des Motor- (2) oder Pumpengehäuses (1) befestigt ist und einen druckempfindlichen ohmschen Widerstand aufweist.
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